
 

 

 

 

 

 

 

Double Haste Årsmöte 2018   



Dagordning 

 

● Mötets öppnande 

● Mötets behörighet 

● Val av mötesordförande 

● Val av mötessekreterare 

● Val av justerare (2 st) 

● Styrelsens verksamhetsberättelse för förra året (Daniel Lundberg) 

● Ekonomisk berättelse för förra året (Daniel Lundberg) 

● Revisorns berättelse för förra året (Oscar Lundberg) 

● Ansvarsfrihet för förra årets styrelse 

● Årets verksamhetsplan 

● Årets budget och fastställande av medlemsavgift 

● Val av årets styrelse 

● Val av årets revisor 

● Val av årets valberedare 

● Ny ansvarig för måndagar 

 

Motioner 

○ Strukturell förändring av kvalificering och utförande av Double Haste 

Invitational 

○ - Fast gräns i poäng för att kvala, antal deltagare till invitationalen kan då 

variera. 

○ - Varierande format kan spelas under invitational helgen 

○ - Minska antalet invitationals till 1/år, och istället göra en helg med enbart 

alternativa events vid det andra tillfället vi haft invitationals. 

○ - Ta bort fast struktur för kval-events till invitational, öka möjligheten för 

kval till andra former av events. 

○  

○ Återgå till tidigare kostnad för månadsevent, med motsvarande förändring i 

Price Support 

○ - Minska kostnad för constructed events 

○ - Anpassa price support så den passar kostnaden av eventet 

○ - Omfördela utdelningen av coins till att inte delas ut för swiss-rundor 

○ Minska ansvarsuppgifter för kassörsposten 

○ - Ta bort inköp av löskort 

 

● Övriga frågor 

● Mötets avslutande   



Mötets öppnande 
Daniel Lundberg förklarar mötet öppnat 
 
Mötets behörighet 
Kallelse och dagordning har skickats ut till föreningens medlemar i god tid. 
Mötet förklaras behörigt 
 
Val av mötesordförande 
Daniel Lundberg väljs till mötesordförande 
 
Val av mötessekreterare 
Jens Åström väljs till mötessekreterare 
 
Val av justerare 
Oscar Lundberg och Anders Lundberg väljs till justerare 
 
Styrelsens verksamhetsberättelse för 2017 
Under början av 2017 höll föreningen i 5 stående veckoevents i form av Standard, Modern och 
Casual i Luleå och Standard och Modern i Piteå. 
Under årets lopp har Piteå sektionen tappat sin lokal och avvecklat sin verksamhet i föreningen. 
Det håller på att återupptas aktivitet i ny lokal men än så länge inte under föreningens regi. 
I och med byte av lokal och ökade inköpskostnader så beslutades det att öka deltagaravgifter 
för månadsevents för att täcka kostnaderna. 
 
Ekonomisk berättelse för 2017 
Intäkter från events blev mindre än planerat, men tack vare de ökade deltagaravgifterna så gick 
budgeten ungefär jämnt ut med planeringen för året. 
 
Revisorns berättelse 2017 
Styrelsen har följt föreningens stadgar. 
Ekonomin för året har följt budgeten utan större avvikelser. 
Revisorn rekommenderar att göra sig av med lagret och avveckla coin systemet. 
Revisorn föreslår ansvarsfrihet för styrelsen 2017 
 
Ansvarsfrihet för styrelsen 2017 
Mötet fastslår att styrelsen får ansvarsfrihet 
 
Verksamhetsplan för 2018 
Daniel Lundberg lägger fram en budget för 2018 som accepteras av deltagarna. 
Det kommer fortsätta med veckovisa events i standard, modern och casual likt 2017. 
På grund av att deltagandet på månadsevent minskas föreslås det att deltagaravgifter återgår 
till den tidigare kostnaden för att försöka öka intresset för dessa events igen. 
 



Fastställande av medlemsavgift 
Mötet fastslår fortsatt medlemsavgift på 50 kr 
Daniel Lundberg går igenom den planerade budgeten för 2018, sparsamt räknat så riskerar 
föreningen att gå back under året. 
 
Val av styrelse 
Ordförande: Jens Åström 
 
Kassör: Erik Lundin 
 
Ledamot: Kristoffer Kjällman 
Ledamot: Tomas Levander 
Ledamot: Erik Lindahl 
Ledamot: Mattias Isaksson 
 
Val av revisor 
Revisor: Oscar Lundberg 
 
Val av valberedning 
Mötet fastslår att föreningens styrelse får i uppdrag att utse ersättare i de fall att de önskar att 
avgå. På grund av den anledningen väljs det inte en valberedning för året. 
 
Motioner 
Mötet fastslår att det under året skall förändra strukturen på invitationals till att bli en fast 
kvalgräns och kunna ha ett varierande antal deltagare. Det skall även vara möjligt att införa 
varierande format för att ge större variation och ändra stämning på eventet. 
Price supporten på events skall förändras till att bli en fast struktur för att ge en tydligare bild av 
priserna som delas ut på events. 
På sikt kommer föreningen vilja avveckla coin systemet, styrelsen får i uppdrag att genomföra 
detta under det kommande året. 
Det finns ett önskemål om att revisorn skall få tillgång till att se banktransaktioner för föreningen 
utan att ha möjligheter att ändra. 
 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
Mötets avslutande 
Mötet förklaras avslutat. 
 
 
 
_________________________________ _________________________________ 
Justerare: Oscar Lundberg Justerare: Anders Lundberg 


